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SVET: „Vidíme, že mladí ľudia majú leukémiu a objavujú sa na pohotovosti. A do týždňa sú
preč”.

„Štatistiky nevyzerajú až tak dobre,“ povedal nedávno vážený patológ Dr. Ryan Cole Gregovi
Hunterovi v USA Watchdog. “Boli injekcie, ktorých, ako ste povedali, bolo podaných približne 700
miliónov dávok v USA, podľa CDC.” A tieto injekcie neboli vakcína . A médiá a pracoviská ľudí a
podobne ich prinútili, aby si mysleli, že áno. Toto bola injekcia založená na génoch .

„Ak máš jednu dávku, nedaj si pichnúť druhú !. Ak máte dve, nedajte si tretiu. Ak máte tri, nedajte si
štvrtú. Ak ste neočkovaní, prosím, neočkujte sa“ naliehal doktor Cole . Prečo? Pretože injekcie
COVID môžu viesť k rôznym škodlivým zdravotným problémom, ako sú autoimunitné ochorenia,
zápaly v srdciach mladých ľudí, neurologické poškodenie a dokonca aj exacerbácia stavov, ako je
Parkinsonova a Alzheimerova choroba. “A priviedli monštrum do miestnosti, rakovina je na vzostupe
,” lamentoval Dr. Cole . “Máme problémy.”

Potlačenie imunity

Dr. Ryan Cole bol jedným z, ak nie prvým lekárom, ktorý verejne bil na poplach ohľadom
znepokojujúcich vzorcov rakoviny po zavedení injekcií COVID-19.

“Vidím, že tieto veľmi pokojné, zvládnuteľné druhy rakoviny sa šíria ako požiar, ako hydry, ako draci,
a idú všade,” varoval v roku 2021.
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Prečo sa rakovina šíri „ako požiar“? Pretože „ tieto injekcie potláčajú imunitný systém ,“ vysvetlil Dr.
Cole .

„COVID uspí vaše T bunky spôsobom, s ktorým nemôžu bojovať. A T bunky sú v podstate námorníci
vášho imunitného systému. Sú to bojovníci v prvej línii. A po celý deň, vy a ja, sedíme tu a ktokoľvek
počúva, máme okolo 30 miliárd T buniek, ktoré cirkulujú v našom tele a tie si podávajú ruky a
rozprávajú sa s vašimi bunkami. “Hej, si priateľ?” “Si nepriateľ?” “Si nakazený?” “Ste rakovinová
bunka?” “Čo s tebou urobíme?” A tak to, tie T bunky práve klopú na dvere a neustále kontrolujú
všetky vaše bunky,“ poznamenal Dr. Cole .

T-cell activation. Image: news-medical.net

“No, tieto ,,vakcíny”, namiesto toho, aby zvyšovali výkonnosť T buniek, tak zdravých vojakov v prvej
línii, trochu opijú a vrátia ich späť do kasární ,kde idú spať. A teraz nemôžu robiť ten dozor v boji
proti rakovine. “

„A tak sa ľudia pýtajú, no, spôsobujú tieto vakcíny rakovinu? No, spôsobujú potlačenie imunity.
Spôsobujú narušenie a dysreguláciu vášho imunitného systému, ktorý by za normálnych okolností
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mohol bojovať proti rakovine,“ dodal.

Znepokojujúce údaje

Dr. Cole spomenul, že cestoval po svete a rozprával sa s lekármi všetkých špecializácií, vrátane
onkológov, patológov, rodinných lekárov, internistov, pôrodníkov a tak ďalej. A to čo povedali Dr.
Coleovi, je:

„ Vo svojej praxi vidím rakoviny vo vekových skupinách, ktoré som nikdy predtým nevidel. A stalo sa
to po spustení očkovania. ”

Dr. Cole tiež spomenul niektoré alarmujúce údaje, ktoré videl od analytika údajov Edwarda Dowda a
jeho tímu na phinancetechonolgies.com

Edward Dowd

„[Dowd a jeho tím] pozreli si štatistiku súborov údajov o postihnutí [Spojené kráľovstvo]. V roku 2020
došlo k nárastu rakoviny o približne 1 percentuálny bod. V roku 2021 asi 6 alebo 7 %. Ale v roku
2022 došlo k 35% očakávanému percentu [nárastu] nad priemerom . Takže toto sú typy údajov, ktoré
vidíme a ktoré sú skutočne znepokojujúce,“ poznamenal Dr. Cole .



„Turbo rakoviny“ sú agresívnejšie a nereagujú na konvenčné terapie
Dr Cole vysvetlil, že rakovina sa zvyčajne riadi predvídateľným vzorcom, kde môžeme pozorovať jej
progresiu v rôznych štádiách. Zvyčajne môžu lekári predvídať, ako sa bude vyvíjať, a podľa toho
naplánovať vhodnú liečbu, pričom každý krok v procese má zodpovedajúci terapeutický prístup. Ale
„turbo rakoviny“ nepostupujú týmto spôsobom.

“Tieto rakoviny sa správajú veľmi agresívnym spôsobom a nereagujú na terapiu obvyklým
spôsobom,” vysvetlil Dr. Cole . “A to preto, že imunitný systém je dysregulovaný týmito syntetickými
mRNA lipidovými nanočasticami.”

Turbo rakoviny sú smrteľnejšie a zabíjajú rýchlejšie

„Turbo rakoviny zabíjajú rýchlejšie a sú agresívnejšie. Je to správne?” spýtal sa Greg Hunter.



“Áno” odpovedal Dr. Cole . “A je to preto, že imunitný systém sa nemôže znova zapnúť, aby s nimi
bojoval.”

Dr Cole spomenul štúdiu rakoviny vykonanú na 13 myšiach BALB/c. „A u 13 myší jedna z nich
dostala strašne agresívnu lymfoidnú rakovinu. Jeden z 13. To je štatisticky veľa.“
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„Vidíme, že mladí ľudia majú leukémiu a objavujú sa na pohotovosti. A do týždňa sú preč ,“ dodal Dr.
Cole . „Máme jedincov, ktorí mali rakovinu v remisii. Toto je to ,čo ma veľmi zaujalo, O ľuďoch, ktorí
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boli bez rakoviny 2, 3, 5, 10, dokonca 20 rokov, keď sa im po vakcínach rakovina agresívne vrátila .”

Viac záberov mRNA na ceste

Dr. Cole vysvetlil, že problematika injekcií spôsobujúcich rakovinu sa neobmedzuje len na injekcie
COVID; týka sa širšej aplikácie tejto technológie zahŕňajúcej lipidové nanočastice a synteticky
upravenú GMO RNA. “ A chcú to teraz urobiť so stovkami ďalších produktov . Pre výrobcu je to
jednoduché, ale pre ľudstvo to nie je dobré.“

Celý rozhovor Dr. Ryana Colea s Gregom Hunterom si môžete pozrieť prostredníctvom videa nižšie:

Ak chcete získať ďalšie príbehy, ktoré pripravil a napísal The Vigilant Fox, prihláste sa na odber
nášho bulletinu nižšie.
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